
P&C product Partij Onderwerp Omschrijving vraag Antwoord 

Jaarstukken Hart voor BNM. Omgevingstafels Door corona kunnen omgevingstafels en pilots geen doorgang. Is op andere manier 

voorzien op andere manier betrekken  inwoners?

Nee, we bereiden de Omgevingstafels voor zodat deze vanaf september 2020 van start kunnen gaan. 

Jaarstukken GroenLinks Omgevingswet Worden de relevante 17 VN doelstellingen ook opgenomen in nieuwe omgevingswet? De VN doelstellingen die betrekking hebben op een gezonde, veilige en fysieke leefomgeving, worden nagestreefd in de lokale Omgevingsvisie.

Jaarstukken Groen VN Wagenpark Waarom wordt het wagenpark in slechts 1 jaar vervangen en niet gespreid ? Het is een misverstand dat het wagenpark in slechts 1 jaar zou worden vervangen. De vervangingen zijn gespreid over de jaren 2020 t/m 2024. 

Jaarstukken Groen VN Muiderberg Nog niet zo lang geleden werd de Dorpstraat in Muiderberg verbouwd. Wat er dan nu 

nog weer aangepast voor een aanzienlijk bedrag? 

De aanpassing van de Dorpsstraat door de gemeente Muiden voor de fusie (omstreeks 2008) was er vooral op gericht om deze straat aantrekkelijker 

en toegankelijker te maken als winkelstraat, al is destijds ook een klein hemelwaterriool aangelegd. Uit ons onderzoek volgt echter dat het 

hoofdriool (vuilwater) in de Dorpsstraat, net als de riolering in een groot deel van de oudere kern van Muiderberg, behoorlijke gebreken heeft en aan 

het einde van de levensduur is. Wij benutten de benodigde rioolvervanging als ultieme gelegenheid om een duurzaam gescheiden rioolstelsel aan te 

leggen in het gebied, waarbij het vuile afvalwater en schone hemelwater apart worden afgevoerd. Om voor de lange termijn goed in te spelen op de 

opgave als gevolg van klimaatverandering, is een zeer robuust hemelwaterstelsel voor het oude gedeelte van Muiderberg ontworpen, dat goed 

aansluit bij de kansen die er in Muiderberg zijn om het hemelwater op te vangen. Overigens omvat het project 'Dorpsstraat e.o.' een cluster van 

straten, dus ook straten waar geen aanpassingen zijn doorgevoerd. Met de rioolvervanging en herinrichting wordt bij de verdere uitwerking kritisch 

bekeken welke van de huidige onderdelen van de Dorpsstraat gehandhaafd kunnen blijven (zoveel mogelijk beperken kapitaalvernietiging).

Jaarstukken CDA Zorgkosten Geen bijdrage o.b.v. inkomen, maar blijft wel insteek dat bijdrage zorgkosten voor 

burgers met kleine beurs wordt gegeven?

Het abonnementstarief is de vaste eigen bijdrage van € 19,- in 2020 (€ 17,50 in 2019) per huishouden/per maand, ongeacht duur/omvang van de hulp 

en ondersteuning, en ongeacht de hoogte van het eigen inkomen en het eigen vermogen. Dit bedrag was vóór de invoering van het 

abonnementstarief het laagst mogelijke bedrag aan eigen bijdrage die de laagste inkomens betaalden

Jaarstukken Hart voor BNM. Toewijzen ambtenaren 

projecten

Toewijzen van ambtenaren aan projecten. Moet dat niet leiden tot kostenverlaging op 

andere plek? Of gaat het hier om extra inhuur?

Jaarlijks worden in de begroting de kosten van het ambtelijk apparaat toegerekend aan alle reguliere taken en activiteiten binnen de programma's 

(de producten); hierbij wordt ook rekening gehouden met uitvoering van enkele projecten. Tot op heden werd in projecten de raming van kosten 

voor voorbereiding, toezicht en administratie (VTA) bepaald door de externe kosten. In het kader van projectoptimalisatie (integrale projectkosten 

benadering) worden de interne uren nu ook op voorhand meegerekend in de projectkosten. Deze worden ook afgeschreven over de looptijd van de 

investering. Dit leidt niet tot een kostenverlaging; immers de 'reguliere' taken gaan gewoon door. Dit betekent dat er door de toename van 

projecten meer inhuur plaatsvindt zodat dit niet ten koste gaat van de basistaken.

Jaarstukken PvdA Buitensport en 

harmonisatie

Harmonisatie buitensport slepend dossier: waarom in toekomst van uitgegaan dat 

harmonisatie er al is, nog niet in raad geweest.

De definitieve uitwerking van de buitensport harmonisatie is nog niet in de raad geweest, maar de raad heeft met het vaststellen van de sport- en 

beweegvisie al wel besloten tot het invoeren van een geharmoniseerd, kostprijsgerelateerd beheer- en tarievenmodel. Daarom worden de 

verwachte gevolgen daarvan al wel meegenomen in deze begroting.

Jaarstukken GDP Speelplekken GDP speelplaats voor kinderen: Is er actuele lijst + sluit die aan bij ambitie + lijst toe te 

sturen aan raad?

Lijst is beschikbaar, hierop staan 104 formele speellocaties en trapvelden. In de visie Buitenruimte wordt aangegeven dat wij streven naar een 

buitenruimte waarvan minimaal 3% bespeelbaar is inclusief de formele speellocaties. Uit een 1e analyse van de buitenruimte blijkt dat in nagenoeg 

alle buurten in Gooise Meren deze norm (ruimschoots) wordt gehaald met de formele speellocaties en informele speelruimte. Alleen op de 

bedrijvenparken en in het buitengebied wordt de norm niet gehaald. Bij herinrichting van buurten wordt voorafgaand aan de herinrichting gekeken 

naar de spreiding van de speellocaties en beoordeeld of deze kan worden geoptimaliseerd. Zo blijven wij de speellocaties aanpassen aan de wensen 

van de samenleving. Bij ontwikkellocaties wordt de genoemde norm meegegeven als uitgangspunt. Zie bijlage 2.

Jaarstukken Groep VN Huiselijk geweld Wat doet gemeenten om huiselijk geweld onder ouderen in kaart te brengen en terug 

te dringen?

Wij geven het terugdringen van huiselijk geweld van en onder ouderen bijzondere aandacht bij de uitvoering van het Actieprogramma Gooi en 

Vechtstreek 2019-2021 'Geweld Hoort Nergens Thuis'. Wij zetten in op het doorbreken van het taboe (bewustwording), vroegsignalering, aanpakken 

van handelingsverlegenheid, voorkomen van ontspoorde mantelzorg, veilig financieel ouder worden en justitiële inzet als dat nodig is.

Openstaande vragen uit beeldvormende raad 3 juni over Jaarstukken 2019, Voortgangsverslag 2020-1 en Perspectiefnota 2021-2024



Jaarstukken GroenLinks Indicatoren onderwijs Beleidsindicatoren verzuim en schoolverlaten. Ingrado loopt achter met cijfers. Wel 

van RBL. Is ingrado enige bron of zijn landelijk andere bronnen? Was er een 

aanzienlijk verschil tussen Ingrado en RBL? Waarom niet regionale cijfers RBL ook 

lokaal gebruiken als bron.

Wat betreft de beleidsindicatoren die in de P&C cyclus voorkomen, schrijft het Rijk ons bepaalde beleidsindicatoren voor en de bronnen waar we 

deze gegevens vandaan kunnen halen. Het Rijk schrijft Ingrado/DUO voor, maar deze gegevens lopen inderdaad ver achter. Een andere bron is het 

Regionaal Bureau Leerlingzaken (RBL). De cijfers van het RBL en Ingrado/DUO zijn echter niet één op één te vergelijken, omdat ze andere eenheden 

gebruiken. Echter kunnen we wel zien dat zowel uit de cijfers van Ingrado/DUO als de cijfers van RBL blijkt dat Gooise Meren het goed doet ten 

opzichte van de landelijk gemiddelden. Wij zijn tevreden met de gegevens die we van het RBL krijgen (per gemeente en met regionale en landelijke 

vergelijkingen) en daar maken we ieder jaar een raadsmededeling over met de meest actuele gegevens. In de volgende stukken zullen we de 

beschikbare gegevens van het RBL toevoegen.

Jaarstukken Groen VN Financien sociaal domein Hoeveel budget gaat naar senioren in vergelijking met jeugd en de rest. Moet er niet 

meer bij komen gezien fysieke stilstand ouderen corona.

1. Op de vraag hoeveel budget er aan senioren besteed is t.o.v. het budget aan jeugdigen is geen duidelijk antwoord te geven. Dat komt doordat in 

analyses de volgende leeftijdscategorieën worden gehanteerd: -14 jaar, 15-29 jaar, 30-44 jaar, 45-64 jaar, 65-74 jaar en 75+. Bovendien richt Wmo 

zich op de brede groep van volwassenen vanaf 18 jaar tot circa 100 jaar, waarvan een deel onze ouderen zijn. Ouderen maken met name gebruik van 

dagbesteding en huishoudelijke hulp, maar andere inwoners met een beperking maken ook van dagbesteding gebruik, bijvoorbeeld mensen met 

een verstandelijke beperking (Lvb) of niet-aangeboren hersenletsel (NAH).                                                                                                                                   

2. In de (landelijke) media wordt regelmatig aandacht gegeven aan het belang van bewegen door ouderen zeker in coronatijd en erna. Op onze 

gemeentepagina’s in de lokale krant hebben wij hier ook aandacht aan besteed. Ook lokale organisaties zoals 1e lijnszorg (huisartsen, 

fysiotherapeuten, e.d.) wijzen via hun kanalen onze oudere inwoners op het belang ervan , ook de beweegcoaches doen dat. Ons beleid is er ook op 

gericht dat alle inwoners (jong en oud) de mogelijkheid hebben om te bewegen en/of sporten op de manier die bij hem/haar past. Jong en oud 

krijgen evenveel aandacht. Het college maakt daar geen onderscheid in. Meer inzet of aandacht van de gemeentelijke zijde achten wij niet nodig.  

Jaarstukken VVD Duurzaamheid Concretere resultaten duurzaamheid te noemen? In combinatie met indicatoren en kengetallen zullen ook concretere resultaten benoemd worden in de begroting.

Jaarstukken Groen VN PGA Kunt u resultaten laten aangeleverd vanuit het Openbaar Ministerie, hoe het PGA is 

meegenomen in de justitiële afdoening?

Bij de lokale PGA in Gooise Meren is het OM niet betrokken. Wij kunnen informatie van het OM opvragen via het PGA loket van het OM. Als wij 

tijdens een PGA  overleg vinden dat het OM betrokken dient te worden bij een casus schalen wij deze op naar het Zorg- en Veiligheidshuis. In het 

PGA overleg kunnen we gezamenlijk een advies opstellen voor de reclassering voor het  adviesrapport dat naar de rechter gaat. Als reclassering 

betrokken is bij de casus ontvangen wij van de reclassering de afdoening.

Jaarstukken Hart voor BNM Schoolveiligheid Stand van zaken schoolveiligheidproject? Convenant uitgerold en hoe invulling 

gegeven aan regierol?

In 2020 zouden er twee bijeenkomsten worden gehouden met schoolbesturen om te kijken hoe de aanpak vormgegeven wordt. In aanloop naar een 

eerste bijeenkomst is een enquête naar de schoolbesturen verstuurd om  de behoeften bij de scholen te meten. Hier is nog geen reactie op geweest. 

De coronamaatregelen in het onderwijs zijn hierbij een vertragende factor. De gemeente zal spoedig een tweede enquête verzenden naar de 

schoolbesturen, waarna de verdere vormgeving van de aanpak schoolveiligheid bepaald zal worden.  

Jaarstukken CDA Meicirculaire blz. 50 fin. uitgangspunten. Uitkomsten meicirculaire nog niet bekend maar wel 1,5 

miljoen in plus opgenomen. Hoe kan dit?

De post Mei circulaire betreft een aanname van een loon- en prijscompensatie van 3% door het Rijk, gebaseerd op de berekeningen van loon- en 

prijsstijgingen van het CPB.

Voortgangsverslag GroenLinks Beslispunten RV beslispunt 1. verzoek verhelderen welke beslispunten we nu gaan vaststellen (A tm 

G)

Raadsvoorstel is gewijzigd.

Perspectiefnota D66 Kengetallen duurzaamheid Kengetallen duurzaamheid. Perspectiefnota kan ook voorspelling geven. Ik mis die 

kengetallen. Komen die nog?

Wethouder heeft toegezegd dat deze komen in de begroting.

Perspectiefnota VVD Riothermie b.z 10 programma 2 riolen. Meer in investeren, is daarbij de mogelijkheid riotermie 

onderzocht? Zo ja, uitkomst daarvan?

Het onderzoeken van geschikte warmtebronnen as alternatief voor aardgas wordt meegenomen in de ontwikkeling van de Transitie Visie Warmte 

(TVW). Er wordt binnenkort gestart met de TVW welke in 2021 gereed zal zijn. Of riothermie ingezet kan worden als warmtebron zal daarin duidelijk 

worden. 

Perspectiefnota ChristenUnie BNG bank Begeleidende brief college uitgaven BNG bank, lagere dividend uitkering. 

Geoormerkt als incidenteel. Wat zijn de verwachtingen voor aankomende jaren?

In het boekjaar 2019 heeft de BNG een hogere voorziening voor kredietverliezen opgenomen dan normaal. Dit had eenmalig invloed op het 

resultaat. Daarom is in het 1e voortgangsverslag het lagere dividend als incidenteel opgenomen. Of de huidige Coronacrisis ook weer leidt tot een 

hogere voorziening op kredietverliezen, is op dit moment nog niet bekend.

Perspectiefnota Hart voor BNM Beschermd wonen Bekostiging beschermd wonen en risico In de perspectiefnota is op pagina 51 (risicoparagraaf) een uitleg gegeven over de risico’s die we kunnen lopen. Bedragen zijn hierbij niet te noemen 

omdat die direct afhangen van de afspraken die we nog maken met de regiogemeenten (Beleidsplan Bescherming en Opvang 2021-2024) over 

enerzijds de taakverdeling tussen de Regio en de lokale gemeenten en anderzijds over de lastenverdeling van de beddenreductie. Ook de 

doordecentralisatie van de middelen voor Beschermd Wonen (BW), de aanpassing van het verdeelmodel Beschermd Wonen en een eventuele 

compensatieregeling voor gemeenten met veel Beschermd Wonen plekken binnen hun grenzen zullen een impact hebben. De besluitvorming van 

het Rijk hierover is nog niet rond. Meer duidelijkheid over de doordecentralisatie en de aanpassing van het verdeelmodel wordt verwacht in de 

decembercirculaire 2020.



Perspectiefnota VVD Verdeelmodel Verdeelmodel VNG. Gehint op compensatie. Wat is verwachting college, gaat dit 

gunstig of ongunstig voor ons uitpakken?

De berichtgeving inzake de herijking van het Gemeentefonds doet vermoeden dat dit ongunstig uitpakt voor de kleinere gemeenten (zoals Gooise 

Meren). De uitkomst heeft echter geleid tot uitstel van de invoering omdat de Minister e.e.a. eerst verder uitgezocht wil hebben.

Perspectiefnota PvdA Gemeentefonds Gemeentefonds, verdeling. Verschillen geconstateerd. Geldt dit ook voor onze 

gemeente?

De berichtgeving inzake de herijking van het Gemeentefonds doet vermoeden dat dit ongunstig uitpakt voor de kleinere gemeenten (zoals Gooise 

Meren). De uitkomst heeft echter geleid tot uitstel van de invoering omdat de Minister e.e.a. eerst verder uitgezocht wil hebben.

Perspectiefnota D66 Veilig thuis p.42 Hoe denkt gemeenten meer meldingen veilig thuis op te vangen? Omdat Veilig 

Thuis heeft aangegeven meer formatie nodig te hebben, met kennis  (corona) van nu 

extra nodig.

Het is van belang dat Veilig Thuis over voldoende formatie beschikt. Zeker nu.  Tijdens de lockdown bleek het totale aantal adviezen en meldingen 

ongeveer gelijk gebleven. Er was een afname meldingen door de politie. Het aantal adviezen en meldingen door omstanders (denk aan buren) nam 

iets toe. Veilig Thuis beschikt momenteel dus over voldoende formatie.  Veilig Thuis vraagt voor de uitfasering van de Coronamaatregelen niet om 

meer formatie. De formatie van Veilig Thuis is wel op verzoek van Veilig Thuis in 2019 uitgebreid met twee formatieplaatsen. Dit om het toenemend 

aantal adviezen en meldingen op te kunnen vangen vanwege invoering van de aangescherpte Meldcode huiselijk geweld en kindermishandeling en 

de radarfunctie. Deze uitbreiding is bekostigd uit de regionale begroting Bescherming & Opvang. Hiernaast heeft het Rijk  in de voorjaarsnota 2020 

aangekondigd extra geld beschikbaar te stellen voor de aanpak van huiselijk geweld. Een deel daarvan gaat naar Veilig Thuis. 

Perspectiefnota GDP Processierups Incidenteel geld processierups geraamd, terwijl probleem blijft bestaan. Hoe kan dit? In de beheerbegroting zit structureel een bedrag van 75.000,- voor de bestrijding van de eikenprocessierups d.m.v. mechanisch wegzuigen van 

nesten. Afgelopen jaar hebben wij het structurele budget 20.000,- voor vergroting biodiversiteit ingezet voor speciaal preventieve maatregelen 

tegen de eikenprocessierups. Voor 2021 is nu een extra bedrag opgenomen voor preventieve maatregelen en eventuele inzet van nieuw methoden 

om de rups te beheersen. Samen met een éénmalige extra bedrag voor biodiversiteit verwachten we op gebied van versterken van de biodiversiteit 

ten gunste van de natuurlijke vijanden een goede impuls te kunnen geven. Mocht na 2021 structureel geld nodig blijken te zijn, dan komt dit terug in 

de volgende Perspectiefnota 2022. 


